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Zápis  
z 2. jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, 

které se konalo dne 27. 2. 2023 v místnosti A 411a od 17:05 do 18:25 
hodin 

 

Přítomní členové komise: David Krůta, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Michal Kočí, 
Mgr. Josef Nerušil, Doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Mgr. Šárka Gandalovičová, Ing. Jan Šnajdr, 
Ing. Veronika Vetýšková 
 
Omluvení členové komise: Mgr. Josef Zběhlík, DiS. 
 
Hosté: Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Jan Žufníček, PhDr. Bc. Jana Churáčková 
 
Jednání komise bylo zahájeno v 17:05 hodin. 
 
Program:  

1. Schválení hostů. 
2. Schválení programu. 
3. Host Mgr. Jan Žufníček – Pražské centrum primární prevence a možnosti spolupráce 

se školami zřizovanými MČ Praha 10. 
4. Informace o zápisech do MŠ, ZŠ. 
5. Přehled rekonstrukcí a oprav v MŠ, ZŠ v roce 2023. 
6. Informace o školách v přírodě. 

Předseda KVV přivítal přítomné hosty a požádal Mgr. Gandalovičovou a Ing. Šnajdra o krátké 
představení své osoby. Konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 
 

1. Schválení hostů. 
Předseda vyzval k hlasování o schválení přítomnosti hostů.  
pro: 7 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
Mgr. Michal Kočí navrhnul zařadit do programu bod „Různé“, předseda dal hlasovat: 
pro: 1 
proti: 0 
zdržel se: 6 
 

2. Schválení programu. 
Předseda vyzval k hlasování o schválení programu. 
pro: 6 
proti: 0 
zdržel se: 1 
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3. Host Mgr. Jan Žufníček – Pražské centrum primární prevence a možnosti spolupráce 
se školami zřizovanými MČ Praha 10.  

Mgr. Žufníček představil činnost Pražského centra primární prevence (PCPP), které vzniklo na 
podzim 2009 z iniciativy MHMP a 1. lékařské fakulty UK. Základním školám na Praze 10 nabízí 
spolupráci v oblasti primární prevence rizikového chování, specifické primární prevence (tj. 
všeobecná, selektivní, indikovaná primární prevence). V současné době je nutné se věnovat i 
novým směrům - oblast kyberprostoru, užívání alkoholu, sebepoškozování, genderová 
problematika. 
 
V 17,25 hod se na jednání KVV dostavil Mgr. Josef Nerušil. 
 
Přínosem pro naše ZŠ ze strany PCPP by byla např. podpora k tvorbě tzv. funkčního plánu, 
supervize (např. pro školní sborovny), metodické vedení školy v obtížném období, vzdělávání 
v oblasti šikany, v různých typech rizikového chování. 
Naše ZŠ poptávají služby např. u Proxima Sociale o. p. s.  
Předpokládá se organizace seminářů pro školní metodiky prevence s využitím supervize, 
sdílení a zároveň propojení se školními psychology.  
PCPP by zorganizovalo v průběhu dubna, května semináře pro ZŠ. 
 

4. Informace o zápisech do MŠ, ZŠ. 
Mgr. Počarovský informoval o zápisech do MŠ (3. - 4. 5. 2023, UK 7. 6. 2023), do ZŠ (4. – 5. 4. 
2023, přípravné třídy 3. – 4. 5. 2023, UK 6. 6. 2023).  
Prázdninový provoz školních družin bude 10. – 21. 7. 2023 v ZŠ Olešská, 7. – 18. 8. 2023 v ZŠ U 
Vršovického nádraží. Prázdninový provoz v MŠ bude 10. – 21. 7. 2023 v MŠ Hřibská, MŠ Na 
Sychrově, MŠ Tolstého, MŠ Štěchovická, dále 7. - 18. 8. 2023 v MŠ Ve Stínu, MŠ Kodaňská, MŠ 
U Roháčových kasáren, MŠ Omská, ostatní termíny jsou všechny MŠ uzavřeny. 
Adaptační skupiny pro UK fungují při ZŠ V Rybníčkách (ZŠ Solidarita, MŠ Nedvězská zatím 
nejsou naplněny). 
Příměstské tábory organizované OKP proběhnou v ZŠ Hostýnská, a to v termínu 7. - 11. 8. 2023 
a 14. – 18. 8. 2023. 
 

5. Přehled rekonstrukcí a oprav v MŠ, ZŠ v roce 2023. 
Mgr. Počarovský informoval o stavebních projektech OMP dle schváleného rozpočtu a plánu 
zdaňované činnosti na rok 2023 dle tabulky zpracované OMP, a to pro základní školy Švehlova, 
Karla Čapka, Jakutská, Nad Vodovodem, V Rybníčkách, U Roháčových kasáren, Olešská, pro 
mateřské školy Dvouletky, Hradešínská, Chmelová. 
Za nejdůležitější je považována oprava ZŠ Nad Vodovodem (fasáda, zateplení, rekuperace, 
sociální zařízení chlapců…). 
Pan radní na podnět paní ředitelky Churáčkové konstatoval, že zjistí, zda oprava střechy ZŠ 
Eden je odsunuta na příští rok. Dále zdůraznil nutnost aktualizace pasportů a zmínil nebezpečí 
uzavření 1 MŠ v příštím školním roce z důvodu neodpovídajících bezpečnostních parametrů. 
 

6. Informace o školách v přírodě. 
Mgr. Počarovský konstatoval, že se bohužel zatím neuskutečnila schůzka s Rekreací o školách 
v přírodě v příštím školním roce. Do konce června 2023 mají ZŠ zasmluvněné pobyty na 
Horském hotelu, preferují lyžařské pobyty. 
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Mgr. Kočí mimo program kladně hodnotil objednávku aktualizace demografické studie a zmínil 
nástup nové vedoucí odboru školství od 2. 3. 2023. 
Poté předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 18:25 hodin. 
 
 
 
jméno a podpis předsedy: David Krůta 
 
 
jméno a podpis TAJ komise: Hana Fojtíková 
 
 
datum vyhotovení zápisu: 3. 3. 2023 
 

 
 
 
 
 


